

PHILLIP ISLAND

جزيرة فيليب

Just 90 mins from Melbourne discover Victoria's wildlife wonderland and so much more

إكتشف عالما مدهشا تكلله الحياة البرية في فكتوريا على بعد ٩٠ دقيقة فقط من ملبورن



Phillip Island

Surrounded by some of the best surf beaches in Victoria and with four townships, Phillip Island has a reputation as a coastal getaway with a bent for both family fun and romantic escapes. Visitors will see penguins, seals and koalas in their natural habitats, can explore heritage and natural attractions or can self-drive along the scenic coastlines. For the sweet tooth, try the Phillip Island Chocolate Factory, whilst A Maze'n Things is a mini-theme park with a difference. In October, Phillip Island switches gear for the 500cc Motorcycle Grand Prix.

جزيرة فيليب

تحيط بجزيرة فيليب أجمل الشواطئ التي يرتادها هواة ركوب الأمواج في فكتوريا وهي تضم أربعة مناطق ثا منحها شهرة بكونها بوابة ساحلية مميزة حيث يتوقر المرح لكافة أفراد العائلة وبكونها الملاذ الرومنسي المثالي في آن معا. باستطاعة الزائر في جزيرة فيليب أن يشاهد عن قرب طيور البطريق والفقمة والكوالا اللطيف في بيئتهم الطبيعية كما أنه بإمكانه التعرف على المعالم الثقافية والطبيعية أو الإنطلاق في رحلة في السيارة على دروب الشاطئ التي يحظف جمالها الأنفاس. أما الذؤاقة فإمكانهم زيارة معمل جزيرة فيليب للشوكولا أو الدخول إلى عالم مدهش في مدينة الملاهي A Maze'n Things. وفي شهر أكتوبر تستعد جزيرة فيليب لاستقبال مسابقة الجائزة الكبرى للدراجات النارية ذات محركات ٥٠٠ cc.Motorcycle Grand Prix.

Every sunset visitors flock to Phillip Island for the world famous Penguin Parade where thousands of Little Penguins, waddle up the beach to the delight of visitors. For great value, visit the Penguins and other great attractions with a 3 Parks Pass.

يتهاافت الزوار عند ساعة الغروب كل يوم إلى شاطئ جزيرة فيليب للإستمتاع بإستعراض طيور البطريق الشهير عالميا والذي تنفرد به هذه المنطقة من العالم. للحصول على أفضل الأسعار، أطلب التذكرة الترفيهية الثلاثية للدخول إلى هذا العرض وإلى عروض مميزة أخرى.

www.penguins.org.au